
 
SOKOL Zaječice, z. s. 

Zápis ze schůze Výkonného výboru 
konané dne 12.3. 2025  

 
Přítomní členové VV:  J. Kapinos, L. Sadecký, M. Bartoš 
Omluveni: M. Láska, P. Šnajberk 
Přítomní členové KK: M. Staruch, Dočekal,  
Přítomní hosté: Peřinka 
 
 
1) Fotbal-muži 

a) Proběhla brigáda před sezonou na přípravu hřiště 
 
2) Fotbal holky/děti 

a) Koupit nové sítě na branky  
 
3) Lyžaři 

a) Dořešit převod peněz na účet lyžařů dle aktuálního rozpočtu 
b) Zimní sezona u konce 

 
4) Multifunkční hřiště 

a) Domluvit schůzku se Štěpánkou ohledně možností stavby MFH po zřízení projektu 
b) Proběhl kontakt s firmou realizující VÚH. 
c) Kontaktována Projektová kancelář s žádostí na úpravu rozpočtu, zatím bez reakce. Nutno znovu 

kontaktovat p. Dvořáka 
d) Financování dotací – pomoc od MAS Posázaví – kontaktovat napřímo Sokolem. 20% spoluúčast by 

měla uhradit obec.  
e) Slib starosty Veliše p. Matějky, že zašle jejich PD a Rozpočet, kontakt na stavební firmu a její Cenovou 

nabídku na 1,3 
f) Oslovit starostu Pětihost, zda by poskytl PD, rozpočet na jejich VÚH – Martin 
g) Lukáš a Martin připraví rozpočet pro žádost na Zastupitelstvo – Spolufinancování VÚH nejpozději do 

konce listopadu 
 

5) Hospoda 
a) Opravu střechy a záseku řeší D. Pančík. Stále neproběhla. M. Bartoš zkusí domluvit opravu. 
b) Provozovatel restaurace vznesl požadavek na diskuzi ohledně zateplení objektu. VV bude dále řešit. 

 
6) Finance 

a) Kontrola účtu problěhla – v pořádku 
b) VV schvaluje příspěvek ve výši 24.000,- jak dar sportovnímu oddílu Yacht Club Krnov. Dar slouží na 

obnovu sportovního areálu po povodních 09/2024. Marek D. Pošle návrh Darovací smlouvy. – L. 
Sadecký popožene. 

c) Možno letos žádat o středočeský kraj, čekáme na vypsání - Láska 
 
7) Brigády 

a) Obložení tribuny dokončeno, VV děkuje Markovi Bartošovi 
i) je možné dořešit lakování  

b) Nutno vyřešit zredukování Borovic ve spodní části hřiště. Stromy omezují růst trávy. Lukáš pořeší se 
Starostkou a na brigádě se prořežou nebo pokácí. (Lukáš. S.) – na příště pozvat Marunovi a domluvit se 

 
8) Z minulých VV – do příštího VV 

a) Studna: podklady u P. Šnajberka, podat žádost o kolaudaci – v řešení 
b) Zajištění objektu (kontejner, šatny): 

i) Nabídka od SD Jablotron na stole. Bude osloven p. Pirc (SD Jablotron) pro sponzorský dar Jablotron 
ii) P. Šnajberk čeká na alternativní nabídku 

c) Kontejner: zjistit podmínky pojištění věcí uvnitř (M. Láska) – beze změny  



 
d) Pozemek podél hřiště 378/11: dar od Kačky Roučkové, Smlouva podepsaná, 

potřeba vyzvednout v Průhonicích - Láska 
e) Závlaha hřiště – L. Sadecký zařídí projekt 

 
9) Dotace ČEZ 

VV sokol Zaječice schvaluje nákup technického vybavení pro tvorbu a údržbu 
běžkařských tratí. 
Konkrétně se jedná o: 
1) Sněžný skůtr - zakoupeno 
2) Stroj na úpravu terénu a tvorbu běžecké stopy (na bruslení) – zakoupeno, vyzkoušeno 
3) Stopovač na klasickou technku – zakoupeno, vyzkoušeno 
4) Křovinořez 
 

 
10) Jiné 

a) D. Rais a M. Láska zpracuje podklady pro předání zápis do rejstříku. Čekáme na časové kapacity 
D.Raise. 

b) Plesu Sportovců skončil lehkým přebytkem. Nálada dobrá, účast mohla být hojnější. 
c) Požadavek na nákup rychlo-rozkládacího stanu. – odvézt do kabiny hostů 
d) Předběžný termín zahájení fotbalové a ukončení lyžařské sezony je 23.3.2025 (posezení, gril…) 
e) Termín VH – přesunuto na květen 
f) 8.8. proběhne na hřišti koncert kapely Brutus 
g) Marek Bartoš rezignuje na pozici ve VV. VV rezignaci přijal. 

 
 
Příští schůze VV v Oksfordu ve středu 2. 4. 2025 v 19:30 hodin. Všichni jste zváni.  

Zapsal: Lukáš Sadecký 


